
T.C. 

İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ 

EĞİTİM FAKÜLTESİ 

PROGRAM VE ÖĞRENME ÇIKTILARI KOMİSYONU 

TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Toplantı No: 2024/2  

Tarih: 08.04.2025 

Saat: 11.00 

Yer: Eğitim Fakültesi Toplantı Salonu 

 

Toplantıya Katılanlar: 

• Dr.Öğr.Üyesi Hatice Leblebici – Başkan 

• Dr. Öğr. Üyesi Sima Mart (Özel Eğitim Bölümü Öğretim Üyesi) –Üye 

• Dr. Öğr. Üyesi Emine Hande Aydos (Temel Eğitim Bölümü Öğretim Üyesi)- Üye 

• Dr. Öğr. Üyesi Meryem Demir Güdül (Eğitim Bilimleri Bölümü Öğretim Üyesi) – 

Üye 

• Dr. Öğr. Üyesi Özge Köksal (Yabancı Diller Eğitimi Bölümü Öğretim Üyesi) –Üye 

• Araştırma Görevlisi Betül Bektaş -Üye 

 

Gündem Maddeleri: 

 

1. Öğrenme Çıktıları ve Değerlendirme Araçları 

o Öğrenme çıktılarının daha etkin değerlendirilmesi için öneriler. 
o 4. sınıf öğrencilerine yönelik olarak yapılacak “Program Çıktıları” 

Anketlerinin görüşülmesi. 
o Bölüm komisyonlarının öğrencilere her dönem uyguladıkları 

“Öğrenme Çıktıları Anketi’nin görüşülmesi. 
2. Eğitim İyileştirmeleri İçin Paydaş Görüşlerinin Alınması 

o Öğrenciler, mezunlar ve öğretim elemanlarından gelen 
geribildirimlerin sunulması. 

3. Yıl Sonu Değerlendirme ve İleriye Yönelik Planlama 

o Eğitim süreçlerinin yıl sonunda nasıl değerlendirileceği ve geleceğe 
yönelik adımlar. 

4. Bölüm Komisyonlarından Gelen Önerilerin Değerlendirilmesi 

o Bölüm komisyonlarından gelen yeni ders içerikleri ve program 
önerilerinin gözden geçirilmesi. 

5. Kapanış 
o Toplantının sonlandırılması ve bir sonraki toplantı tarihinin belirlenmesi. 

 

Alınan Kararlar: 

 

1. Öğrenme Çıktıları ve Değerlendirme Araçları: 

Öğrenme çıktılarını değerlendirmek için yeni araçlar üzerinde tartışıldı. Bölüm 

komisyonlarının öğrencilere her dönem uyguladıkları “Öğrenme Çıktıları Anketi 

sonuçları ve 4. sınıf öğrencilerine yönelik olarak yapılacak olan “Program Çıktıları” 

Anket sonuçlarının raporlarının T.C. İstanbul Kültür Üniversitesi Eğitim Öğretim 

Alanında PUKO Döngüsü Uygulama İlkeleri doğrultusunda oluşturulması ve 

yorumlanması ifade edildi. Değerlendirme süreçlerinin daha şeffaf ve adil hale 

getirilmesi gerektiği ifade edildi. 

 



2. Eğitim İyileştirmeleri İçin Paydaş Görüşlerinin Alınması: 

Öğrenciler ve mezunlar ile yapılan anketler üzerine yorumlar yapıldı. Ayrıca öğretim 
elemanlarının görüşleri de dikkate alındı. 

3. Yıl Sonu Değerlendirme ve İleriye Yönelik Planlama: 

Eğitim süreçlerinin yıl sonunda nasıl değerlendirileceği üzerinde görüşmeler 

yapıldı. Öğrenci başarıları ve geri bildirimleri üzerinden iyileştirmeler planlandı. 
4. Bölüm Komisyonlarından Gelen Önerilerin Değerlendirilmesi: 

Bölüm komisyonlarından gelen ders içeriklerinin güncellenmesi ve yeni derslerin 

açılmasıyla ilgili öneriler değerlendirildi. 
5. Çeşitli Konular: 

Üyeler tarafından gündeme getirilen diğer konular görüşüldü. 

6. Kapanış: 
Komisyon başkanı tarafından toplantı sonlandırıldı. Bir sonraki toplantı için Ekim 

2025 tarihi önerildi. 
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